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Fijne zomer gewenst! 
 

Agenda 

 

   27 september 2016  Voorbereidingsbijeenkomst voor afdelingen 

      over de komende verkiezingen en campagnes 

    Het provinciaal bestuur GroenLinks Overijssel organiseert deze bijeenkomst. 

   Informatie over de locatie en tijd volgt.  

 

 

Afdelingen actief 

 

   Deventer 

   Klavertje 4-PLUS voor vluchtelingendiners 

   Elk jaar reikt GroenLinks Deventer het ‘Klavertje 4’ uit: een blijk van  

   waardering voor een groepering of persoon in Deventer die zich inspant voor 

   een beter maatschappelijk klimaat in Deventer. Dit jaar reikte GroenLinks de 

   prijs uit aan Eva Zoutenbier, inwoonster van Deventer die het initiatief nam 

   om (gratis) diners bij restaurants te organiseren voor een aantal asielzoekers.

   Nadien is Eva in de media overspoeld door positieve, maar helaas ook erg 

   negatieve reacties. GroenLinks vindt het een geweldig positief initiatief en 

   vindt het dapper dat iemand zo'n voorstel doet en doorgaat, ondanks de 
negatieve reacties. Met dit soort initiatieven toont Deventer zich een gastvrije Hanzestad, ook voor 

mensen op de vlucht. Daarom waarderen we dit met een symbolisch Klavertje 4. PvdA, D66, SP, 

Deventer Sociaal en Deventer Nu hebben deze keer aangegeven hun waardering ook te willen 

uitspreken. Daarom noemen we het dit jaar Klavertje 4-PLUS. 

 

   Zwolle 

   Groene Prijs 2016 voor beleeftuin De Vogellanden 

   De groene prijs van GroenLinks Zwolle is feestelijk uitgereikt aan de  

   beleeftuin van de Vogellanden in aanwezigheid van enkele tientallen  

   belangstellenden. De Vogellanden is trots op de waardering van GroenLinks 
   en heeft grote ambities: de beleeftuin wordt steeds meer een sociale en 

groene ontmoetingsplek die ruimte biedt voor ontspanning en therapie. Met de tuin geeft 

Vogellanden invulling aan een braakliggend terrein. De bomen, struiken en bloemen maken het 
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terrein aantrekkelijk voor vogels, vlinders en bijen. De jaarlijkse Groene Prijs is officieel door de 

gemeente Zwolle erkend. De prijs wordt toegekend aan personen, organisaties of bedrijven die zich 

bijzonder verdienstelijk maken op het gebied van natuur en milieu én die door hun inspanningen een 

grote bijdrage leveren aan het dichterbij brengen van een mens- en natuurvriendelijke samenleving. 
 

     Kampen 

     Groen Lintje 

     Renée Bouwman heeft het Groene Lintje 2016 gekregen 

     voor haar initiatief ‘KamperZooitje’ en haar niet aflatende 

     opruimen van zwerfvuil in het park en op straat. Nieke Jansen 

     reikte het Lintje en de daarbij horende oorkonde uit: “Renée 

     laat zien dat afval in de afvalbak hoort en niet op straat, in 

het water of in het plantsoen. Het vergt moed en doorzettingsvermogen om telkens weer de rotzooi 

van anderen op te ruimen. Met ‘KamperZooitje’ draagt Renée Bouwman bij aan een groenere en 
meer duurzame wereld. Zij laat zien dat ieder mens kan helpen om de wereld schoner te maken.”  

 

     Deventer 

     Groen Lintje voor moestuinvereniging 

     GroenLinks Deventer reikte een symbolisch Groen Lintje 

     uit aan de moestuinvereniging van de Deventer wijk 5: een 

     houten bank voor de nieuwe centrale ontmoetingsplek op 

     het moestuincomplex. De moestuinvereniging laat zien dat 

     door intensieve samenwerking zo’n 80 gezinnen in de wijk 
kunnen genieten van verse groenten uit eigen tuin. De moestuinen hebben een educatief en sociaal 

karakter en zorgen voor een groen aanzicht in de wijk. 

 

    Oldenzaal 

    1.000 zakjes zonnebloemzaad uitdelen 

    Begin mei deelde GroenLinks Oldenzaal zonnebloemzaadjes uit 

    aan enthousiast publiek. Geeft de zon u ook zoveel energie? is de

    boodschap van de jaarlijkse ludieke bloemenactie van GroenLinks 

    Oldenzaal. Door het uitdelen van zo’n 1.000 zakjes zonnebloemzaad  

    aan het winkelend publiek vraagt de afdeling aandacht voor  
    duurzame zonne-energie en dragen inwoners ook bij aan een 

bijvriendelijke stad. En Oldenzaal fleurt er natuurlijk ook erg van op! 

 

Deventer 

Tuintegelteam strikes again! 

     

 

Het tuintegelteam van GroenLinks Deventer heeft weer een aantal vierkante meters tuin onttegeld. 

Elk jaar kiest het team een ernstig vertegelde tuin uit om te beplanten met struiken en planten. 

Oftewel: Tegels eruit, groen erin! Vergroening van de stad is goed voor het stadsklimaat en het 

tegengaan van wateroverlast bij heftige regenbuien. Daarnaast is het goed voor de stadsnatuur: bijen 
en vogels hebben meer aan bloemen dan aan stenen. 
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Bijeenkomsten in de afdelingen 

 

   Steenwijkerland 

   Geslaagde bijeenkomst over basisinkomen 

   De kennismakingsbijeenkomst in april voor de GroenLinks leden in  

   Steenwijkerland verliep plezierig. Gezamenlijk is besloten om er een vervolg 

   aan te geven, maar dan met een debat. De keuze viel op het basisinkomen en 
   de datum 18 juni. Op verzoek hebben Bert Docter, Ronald van Vlijmen en 

   Han ten Bloemendal deze middag voorbereid. Na een hartelijk welkom 

verzorgde Anton Nicola voor een klein en aandachtig publiek een inleiding over het basisinkomen. 

Deze actieve pensionado is werkzaam voor de Vereniging Basisinkomen en inwoner van Steenwijk. 

Het basisinkomen mag zich eindelijk verheugen in een toenemende belangstelling mede dankzij de 

aandacht hiervoor in Tegenlicht ( VPRO), Panorama (Canvas) en Nieuwsuur. GroenLinks pleit al jaren 

voor het basisinkomen. Waarom een basisinkomen? Het is onvoorwaardelijk voor iedereen vanaf 18 

jaar en genoeg voor basisbehoeften en je eigen ontwikkeling. Een basisinkomen is een simpele 

manier om armoede te bestrijden en activiteiten te ontplooien. Het geeft zelfvertrouwen en 

stimuleert kleinschalige economie. Het kan worden bekostigd uit publieke middelen in combinatie 
met fiscale hervormingen en lokale geldalternatieven. De AOW leeftijd kan worden verlaagd om 

mensen meer kans op een baan te geven. Er werd aandachtig geluisterd en de uitleg over (meer) 

voor- dan nadelen riep voldoende vragen op voor een levendige discussie. Aan het einde van de 

middag zat ons hoofd vol met informatie en werd het tijd voor een hapje en een drankje en even 

gezellig na te praten.  

Han ten Bloemendal 

 

      Oldenzaal 

      Cursus Blik op de raad 

      De cursus 'Blik op de raad' van GroenLinks  
      Oldenzaal was een succes. Een maand lang  

      stond de lokale politiek centraal in de cursus  

      onder leiding van Henk Nijhof. De verdeling van 

rollen in de Oldenzaalse politiek was een van de thema’s. In de vijf bijeenkomsten gingen de 

cursisten in gesprek met de raadsgriffier, de burgemeester en het hoofd van de afdeling Financiën.  

 

Successen in de gemeenteraad 

 
   Almelo 

   Motie Almelose inclusie agenda unaniem aangenomen 

   De gemeenteraad van Almelo heeft unaniem een motie aangenomen voor 

   het ontwikkelen van gemeentelijk beleid gericht op inwoners met een  

   functiebeperking. GroenLinks was een van de indieners van de motie. 

 

   Deventer 

   Artikel 1 van de Grondwet krijgt een prominente plek in stadhuis 

   In juni heeft de Deventer gemeenteraad unaniem ingestemd met de  

   motie van GroenLinks om de tekst van artikel 1 van de Grondwet op  

   een prominente plek in het stadhuis van Deventer aan te brengen.  

   Raadslid Ömer Melikoglu: “Het is goed om onszelf en anderen er steeds aan 

   te herinneren dat er in Deventer geen plaats is voor discriminatie. Met het in 

   beeld brengen van dit artikel, onderstrepen we als gemeente Deventer 

publiekelijk het belang ervan. Het college gaat nu aan de slag met de uitvoering van de motie en 

artikel 1 zal binnenkort als verbindend symbool te zien zijn op of in het stadhuis." 
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Wat speelt er in de gemeenteraad? 

 

    Enschede 

    Motie coulance oud boetebeleid Participatiewet 

    GroenLinks diende samen met EnschedeAnders.nl een motie  

    in om hoge boetes voor bijstandsgerechtigden niet langer te  

    innen, omdat destijds geen rekening is gehouden met de financiële 

    draagkracht van betrokkenen. Onder het nieuwe beleid gebeurt dat 

wel, waardoor er in vergelijkbare gevallen een groot verschil in opgelegde boetes bestaat. 

Desondanks wilde de gemeenteraad niet met de motie instemmen. 

 

    Hellendoorn 

    GroenLinks presenteert rapport ‘Wie wind niet durft, verliest’ 

    De fractie van GroenLinks heeft in een eigen onderzoek  
    doorgerekend dat de gemeentelijke doelstellingen op het gebied van 

    energie en CO2-besparing zonder windmolens niet worden gehaald. 

    GroenLinks heeft dit onderzoek gedaan omdat het college vooralsnog 

    geen medewerking wil verlenen aan een windpark. Tegen alle politici 

    die reppen van weinig draagvlak voor windmolens zegt GroenLinks 

Hellendoorn: Ga ook een zaterdag op de markt staan. Topreacties in gesprekken over windenergie. 

 

    Oldenzaal 

    Oordopjes uitdelen 

    Bijna 250 paar oordopjes deelde GroenLinks Oldenzaal uit aan  het
    winkelend publiek om aandacht te vragen voor de nieuwe plannen 

    van luchthaven Twente. Bij de raadsvergadering in juni  stemde 

    GroenLinks als enige Oldenzaalse politieke partij tegen een vliegveld 

    in Twente. 
 

 

    Deventer 

    Explosieve toename gevaarlijke stoftreinen 

    Recent werd bekend dat op de sporen en het emplacement in  

    Deventer extreem veel meer gevaarlijke en brandbare stoffen  

    worden getransporteerd dan volgens de normen is toegestaan. De 

    gemeente is verantwoordelijk voor de veiligheid van haar inwoners. 

    B&W van Deventer hebben samen met onder andere de provincie 

en andere spoorgemeenten een brandbrief geschreven aan de Staatssecretaris om deze situatie op 

te lossen en voortaan tijdig en goed geïnformeerd te worden. GroenLinks Deventer ondersteunt 

de bestuurlijke reactie, maar is bezorgd over de snelheid waarmee eventuele maatregelen genomen 

kunnen worden. 
 

    Enschede 

    Zorgen over toekomst openbaar en aanvullend vervoer 

    Gemeenten zijn verantwoordelijk voor het regelen van   

    aanvullend vervoer voor doelgroepen die niet van het   

    reguliere openbaar vervoer gebruik kunnen maken. GroenLinks roept 

    de Twentse gemeenten én de provincie op om alles op alles te zetten 

om het reguliere stads- en streekvervoer in Twente als basisvoorziening op peil te houden. En 

daarnaast, voor iedereen die niet met het reguliere OV kan reizen, een goede vorm van aanvullend 

vervoer te blijven bieden. 
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   Borne 

   Luchtkwaliteit langs A35  

   GroenLinks Borne maakt zich sterk voor verbetering van de luchtkwaliteit 

   langs de A35 bij Borne (knooppunten Buren/Azelo). De afdeling heeft samen 
   met een externe deskundige met de Commissie Verkeer van Provinciale 

Staten gesproken over de uitstoot van NO2 en fijnstof rond de kruising van de A1 en A35. De norm 

voor uitstoot van NO2 en fijnstof mag volgens de Europese regels 18 keer per jaar overschreden 

worden. Op het traject gebeurt dit vrijwel dagelijks. 

 

 

   Kampen 

   Vragen over onkruidbestrijding met nieuw soort gif 

   GroenLinks is erg verbaasd dat de gemeente na het verbod op Roundup 

   kennelijk op zoek is gegaan naar een ander soort gif in plaats van over te 
   stappen op gifvrije onkruidbestrijding. GroenLinks Kampen heeft daarom 

vragen    gesteld aan het college van B&W over de redenen daarvoor en de  

   gezondheidsrisico’s voor mens, dier en plant. 

 

 

 

   Deventer 

   Lintje bij afscheid fractievoorzitter Carlo Verhaar   

   Vertrekkend raadslid Carlo Verhaar kreeg bij zijn afscheid van de Deventer 
   raad een lintje opgespeld voor zijn actieve lidmaatschap vanaf 2002. 

 

 

Statenfractie 

    Statenfractie op YouTube 

    De inbreng van fractievoorzitter Janet Duursma kun je onder andere

    bekijken via https://youtu.be/rsoehAUm6eU (Perspectievennota) en 

    https://youtu.be/BFYV62bktBA (debat over toekomst vliegveld 

    Twente). 

 
 

    Islamitisch Platform op bezoek bij Statenfractie 

    In mei bezochten bestuursleden van het Islamitisch Platform diverse 

    Statenfracties. De informele kennismaking krijgt een vervolg. 

  

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Nieuwsbrief van het provinciaal bestuur GroenLinks Overijssel voor de kaderleden in de afdelingen.  

Han ten Bloemendal en Martin Hoek (medewerker Statenfractie) leverden bijdragen aan dit nummer.  

Samenstelling en redactie: Barbara Snabilié (bestuursmedewerker). Je ideeën en reacties zijn welkom 

op overijssel@groenlinks.nl 


